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Přítomni: Nechanský, Šelep, Hájek, Kubát       

Omluven:  Mečíř 
 

 

Rada města 

 

- vzala na vědomí informaci starosty města o dalším jednání se zástupci firmy Eurokom 

plus, s.r.o. Praha – Čakovice a se zástupcem  firmy PROVOD – inženýrská společnost, 

s.r.o. Ústí nad Labem Ing. Petrem Plichtou o problému města s čištěním odpadních vod; 

bylo dojednáno, že si město zadá zpracování odborného technicko/ekonomického 

posouzení zavedeného systému (vztah město/ČOV, a.s.), aby tak vznikla platforma, z níž 

se odvine další postup města v této záležitosti 

- vzala na vědomí informaci Ing. Vlastimila Voborského, projektanta MVE ve službách 

firmy Akcent Bohemia, a.s. Praha (staví a provozují malé vodní elektrárny na Jizeře – 

Železný Brod, Semily) o záměru firmy postavit malou vodní elektrárnu na Jizeře 

v prostoru bývalé úpravny firmy Hybler v Jablonci nad Jizerou 

- znovu jednala o žádosti paní Gabriely Kollárové, týkající se prominutí místního 

poplatku ze psů, což žadatelka dokládá svým nízkým příjmem (důchod) 

* usnesení: rada s prominutím poplatku nesouhlasí, město však žadatelce uzná a zavede 

snížení sazby poplatku (pro důchodce), což příslušná obecně závazná vyhláška umožňuje, 

žadatelka o to však sama nepožádala 

- vzala na vědomí sdělení společnosti ASEKOL, zabývající se zpětným odběrem odpadů 

(televizory, monitory) o tom, že město Jablonec nad Jizerou, díky svým zodpovědným 

občanům získalo Certifikát s konkrétním vyčíslením přínosů realizovaného zpětného 

odběru pro ochranu životního prostředí za rok 2010 

- vzala na vědomí informaci starosty M.Kubáta o jednáních se zástupci Krajského úřadu 

Libereckého kraje a Ministerstva vnitra ČR ve věci udržení matričního úřadu v Jablonci 

nad Jizerou, když z iniciativy vlády a MVČR má být provedena optimalizace počtu 

matričních úřadů v rámci celé republiky; to, jinými slovy vyjádřeno, znamená, že mají 

být zrušeny matriky v některých menších obcích, kde je dlouhodobě zaznamenáváno 

málo matričních událostí a zejména kde dochází k hrubým chybám; jelikož toto se 

netýká našeho města, zápisy z kontrol z posledního období to potvrzují – jsou bez výtek a 

výhrad, rada očekává, že matrika bude v Jablonci nad Jizerou zachována 

- vzala na vědomí protokol o kontrole výkonu přenesené působnosti (státní správy) 

svěřené orgánům obcí vystavený Krajským úřadem Libereckého kraje; byla provedena 

kontrola  

. vedení matričních knih a sbírek listin a dalších úkonů spojených s matriční agendou 

. výkonu přenesené působnosti na úseku evidence obyvatel 

. vidimace a legalizace 

všechna kontrolní zjištění byla shledána bez závad a zcela v souladu s platnými právními 

předpisy, nebyla proto uložena žádná nápravná opatření 

- vzala na vědomí informaci o projektu Program podpory přeshraniční spolupráce 2007 – 

2013 „Cíl 3/ Ziel 3“ mezi Českou republikou a Svobodným státem Sasko a pozvání na 

konferenci k tomuto projektu, na které budou představeny již realizované i připravené 

dílčí projekty, proběhne diskuse se saskými partnery 

- vzala na vědomí sdělení vedoucího odboru územního plánování a stavebního úřadu 

v Jilemnici Mgr. Vladimíra Mečíře k ustanovení § 102 zákona č. 183/2006 Sb., o 

územním plánování a stavebním řádu a sice upozornění na skutečnost, že od 1.1.2012 

nabývá účinnosti ustanovení, dle kterého mají obce povinnost poskytovat finanční 

náhrady vlastníkům pozemků, jejichž určení k zastavění bylo zrušeno změnou územního 

(regulačního) plánu, případně vydáním nového územního (regulačního) plánu 

- vzala na vědomí informaci ředitelky Oblastního spolku Českého Červeného kříže paní 

Zdeňky Javůrkové o konání Oblastního kola soutěže hlídek mladých zdravotníků; soutěž 

proběhne v úterý 17.5.2011 v prostorách sportovního areálu v Pilišťatech a zúčastní se jí 

mladší žáci (3.-5. třída) a starší žáci (6.-9. třída) 
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- posoudila nabídku firmy Vodoinstalace Hamáček Jablonec nad Jizerou na provedení 

rekonstrukce sociálního zařízení v budově č.3 areálu Městský dvůr v sjednaném rozsahu 

a v předpokládané výši nákladů 100 tis. Kč 

* usnesení: rada za těchto podmínek s provedením rekonstrukce souhlasí 

- vzala na vědomí informaci místostarosty V.Hájka o průběžném stavu přípravy projektu 

Zateplení místních škol; ve dnech 7. a 8.4.2011 proběhlo otevírání obálek s nabídkami a 

první zasedání komise pro posouzení nabídek; při tomto zasedání byly vyřazeny ze 

soutěže nabídky nesplňující zadání; v dalším kroku komise vyhodnotí nejvýhodnější 

nabídky a doporučí radě města uzavření smlouvy o dílo s vybranými dodavateli 

- posoudila nabídky tří subjektů poskytujících služby v oblasti dozorování staveb pro 

zajištění odborného stavebního dozoru projektu Zateplení místních škol (Ing.Metelka 

První krkonošská stavební Vrchlabí, Ing. Braun Benecko, Ing. Paulů Libštát) 

* usnesení: rada, s ohledem na nabídnutou cenu, četnost a rozsah dozorové činnosti, 

přijímá nabídku pana Ing. Paulů; město s ním uzavře smlouvu o dílo  

- znovu otevřela problém s dlužníky města; město eviduje pohledávky v celkové výši 

přesahující 1 mil. Kč na úsecích: 

 1) kanalizačních přípojek (městem realizované přípojky k soukromým objektům v době  

     výstavby páteřní kanalizační sítě) 

 2) úhrad za dodávku pitné vody (vodné) 

 3) úhrad nájemného z bytů  

 4) úhrad nájemného z nebytových prostor 

 5) úhrad místních poplatků (ze psů …) 

* usnesení: rada požaduje, aby nejprve bylo dokončeno písemné upomenutí všech 

evidovaných dlužníků; následně budou dlužníci úseku (1) pozváni k osobnímu jednání 

s vedením města, dlužníkům úseku (2) nevyrovnají-li svůj dluh do 30.4.2011 bude 

odpojena dodávka pitné vody z městské vodovodní sítě, dlužníkům úseku (3) 

nevyrovnají-li svůj dluh do 30.4.2011 bude dána výpověď z bytu, dlužníci úseku (4) 

budou pozváni k jednání s vedením města, na dlužníky úseku (5) nevyrovnají-li svůj dluh 

do 30.4.2011 budou podány žaloby k soudu 

- projednala zápis ze zasedání komise životního prostředí ze dne 25.3.2011; komise ŽP 

navrhuje: 

 . vydat povolení k pokácení 1 ks stromu (modřín) rostoucího na nelesní půdě u domu   

p.575 na parcele č. 2146 v k.ú. Jablonec nad Jizerou v majetku paní Evy Hýskové 

Hánové, když po pravdě uvádí, že strom je přerostlý a ohrožuje dům čp.575 

 . na žádost firmy JFT Lázně Bělohrad souhlasit s pokácením stromů rostoucích na 

Tříčsku v dosahu rekonstruované linky VN 548 (č.akce EP-12-2001096), za předpokladu 

předchozího projednání kácení s vlastníky dotčených pozemků 

 . vyzvat vlastníka/y vraků osobních automobilů nacházejících se za domem čp. 287 

(Sopořitelna) k jejich odstranění a ekologické likvidaci 

 . připomenout vlastníkům bleskem zasažené a nevratně poškozené břízy na parcele č. 

2169 v k.ú. Jablonec nad Jizerou (Tříčsko – louka u otočky) její bezodkladné pokácení 

z důvodů bezpečnostních 

 . zahájit práce na zvelebování městského parku v Pilišťatech, v prvním kroku pokácet 

zbývající přestárlé proschlé a podélně rozštíplé lípy nacházející se  v „kruhu“ a za ně 

vysázet celkem 9 nových stromů (lip), dočistit záhony po obou stranách aleje směřující 

k pomníku padlých a vysázet zde odpovídající počet stromků (tůje Smaragd) a růží 

 . získat pro sezónní úpravu, údržbu a ošetřování zeleně parku v Pilišťatech vhodného 

člověka – toto si komise dává za úkol 

 . nechat posoudit nebezpečnost stromu – lípy rostoucí při místní komunikaci na parcele 

p.č. 3584/1 v k.ú. Buřany u domu čp.129 majitelky PhDr. Anny Malé podáním ke Správě 

KRNAP ve Vrchlabí a případně žádat její pokácení 

 . ozdobit průčelí radnice v jednotlivých sekcích podloubí závěsnými květináči 

s květinami 
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*  usnesení: rada s návrhy komise ŽP bez výhrad souhlasí, mimo to ukládá městskému 

úřadu vyzvat nejméně tři dodavatele k podání nabídky na sekání travnatých ploch 

v parku Pilišťata, případně i dalších rozlehlejších travnatých ploch v majetku města a 

předložit je radě k posouzení 

- projednala návrh pana faráře Ivo Kvapila, aby se město spolu s církví zasadilo o 

modernizaci věžních hodin na kostele sv.Prokopa v Jablonci nad Jizerou, zejména aby 

bylo vyřešeno jejich bezobslužné natahování 

* usnesení: rada návrh vítá, požaduje k tomuto záměru předložení konkrétních nabídek 

z nichž bude zřejmá technická i finanční stránka věci, městskému úřadu ukládá prověřit 

možnosti financování/spolufinancování tohoto záměru (grant …) 

* vzala na vědomí nabídku pana faráře Ivo Kvapila na společné hledání smysluplného 

využití parcel č. 122/1 a 122/5 v k.ú. Jablonec nad Jizerou („Farská louka“) k veřejně 

prospěšnému účelu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  


